
PROTOKÓŁ Nr 25
z XXV sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 9 lutego 2005 roku

O godzinie 1300 XXV sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria Przybysz –
Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości.  Po stwierdzeniu quorum
(lista  obecności  radnych  i  zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr  1  do  protokołu)
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Informacja o pracy Burmistrza od 6 grudnia 2004 roku do 14 stycznia 2005 roku.
5. Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta  Marki  z  kontroli  kosztów obsługi

administracyjnej i technicznej w szkołach prowadzonych przez Miasto Marki według
stanu na 1.09.2003 r.

6. Sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta  Marki z  kontroli  liczby i  kosztów
zastępstw na lekcjach w okresie od 1 stycznia 2002 roku do 28 lutego 2003 roku.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok:
a) prezentacja projektu budżetu,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
c) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej,
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,
e) dyskusja.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
niepublicznych szkół i przedszkoli (Druk nr 188).

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i
odpłatności  za  usługi  opiekuńcze,  szczegółowych  warunków  częściowego  lub
całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania oraz zasad zwrotu wydatków za
świadczenia z pomocy społecznej realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w
Markach będących w zakresie zadań własnych gminy (Druk nr 187).

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Nie wpłynęły wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Radny Bogdan Trzemecki zaproponował, aby przedstawiciele Grona Pedagogicznego i Rady
Rodziców  ze  Szkoły  Podstawowej  nr  3  w  Markach,  którzy  przybyli  na  sesję  mogli
przedstawić swoją sprawę w tym punkcie porządku obrad.

Rada Miasta jednogłośnie zaakceptowała propozycję radnego.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko serdecznie przywitała Panią Dyrektor Szkoły
Podstawowej  Nr  3  Ewę  Dziwulską,  przedstawicieli  Grona  Pedagogicznego  Panią  Annę
Sienkiewicz  i  Panią  Małgorzatę  Romańczuk  oraz  przedstawicieli  Rady  Rodziców  Panią
Katarzynę Skłodowską i Pana Cezarego Mazur.
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Reprezentant Rady Rodziców Pan Cezary Mazur przedstawił trudną sytuację szkoły – zbyt
mała liczba sal lekcyjnych, bardzo małe szatnie, mała sala gimnastyczna, praca  szkoły od 730

do 1615 (trzy zmiany), co roku zwiększ się liczba uczniów. Podkreślił, że rozbudowa Szkoły
Podstawowej Nr 3 jest konieczna i pilna.
Poinformował również, że w 2005 roku powstał Komitet Rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr
3 w Markach i zadeklarował pomoc Komitetu w działaniach na rzecz rozbudowy tej szkoły.

Burmistrz  Janusz  Werczyński poinformował,  że  decyzja o  rozbudowie  szkoły została  już
podjęta. W projekcie budżetu miasta na 2005 roku zapisana została kwota 130 tyś. złotych na
wykonanie projektu rozbudowy, a w 2006 roku zostanie ogłoszony przetarg na rozbudowę
szkoły podstawowej nr 3.
Burmistrz przypomniał również, że w 2004 roku został wykonany bardzo kosztowny remont
dachu w tej szkole.

W dyskusji głos zabrali radni: Małgorzata Babiuch – Hall,   Paweł Chojnowski,  Bogusław
Dąbkowski,  Maria  Przybysz  –  Piwko,  Bogdan Trzemecki  oraz  Dyrektor SP  3  Pani  Ewa
Dziwulska i Burmistrz Janusz Werczyński 

Przewodnicząca Rady podziękowała przybyłym gościom za zaangażowanie w sprawy lokalne,
aktywność  i postawę społeczeństwa obywatelskiego. Podkreśliła, że zgodnie z zamierzeniami
władz miasta rozbudowa SP 3 będzie realizowana.

Pkt 4. Informacja o pracy Burmistrza od 6 grudnia 2004 roku do 14 stycznia 2005 roku.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  przekazała  prowadzenie  obrad
Wiceprzewodniczącemu Rady Pawłowi Chojnowskiemu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  z  działalności  Burmistrza  za  okres
od   6  grudnia  2004  roku  do  14  stycznia  2005  (informacja  stanowi  załącznik  nr  2  do
protokołu).
Burmistrz udzielił również odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnych: Bogusława
Dąbkowskiego i Elżbietę Świniarską.

Pkt 5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli kosztów obsługi
administracyjnej i technicznej w szkołach prowadzonych przez Miasto Marki według
stanu na 1.09.2003 r.

Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Marki  z  kontroli  kosztów  obsługi
administracyjnej i technicznej w szkołach prowadzonych przez Miasto Marki według stanu na
1.09.2003 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  przedstawiła  w  formie
prezentacji multimedialnej sprawozdanie z kontroli oraz propozycje wniosków pokontrolnych
(propozycja wniosków pokontrolnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu).
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poparła propozycję Komisji Rewizyjnej, aby
do  wszystkich  szkół  skierowane  zostały  jednobrzmiące  wnioski  pokontrolne,  co  będzie
sprzyjało opracowaniu rozwiązań systemowych, które poprawią funkcjonowanie szkół.

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia
Sprawozdania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Marki  z  kontroli  kosztów  obsługi
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administracyjnej i technicznej w szkołach prowadzonych przez Miasto Marki według stanu na
1.09.2003 r. 

Głosowanie
za przyjęciem sprawozdania – 15 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0

Rada  Miasta  Marki  jednogłośnie  przyjęła  Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
przeprowadzonej kontroli.

Pkt 6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli liczby i kosztów
zastępstw na lekcjach w okresie od 1 stycznia 2002 roku do 28 lutego 2003 roku.

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli liczby i kosztów zastępstw
na lekcjach w okresie od 1 stycznia 2002 roku do 28 lutego 2003 roku stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  przedstawiła  w  formie
prezentacji multimedialnej sprawozdanie z kontroli oraz propozycje wniosków pokontrolnych
(propozycja wniosków pokontrolnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  podkreśliła,  że  Komisja  Rewizyjna
wypracowała  doskonały  materiał  do  dyskusji  z  Dyrektorami  szkół  i  do  wspólnego
wypracowania wyrazistego algorytmu, na podstawie którego byłyby wyliczane budżety szkół.

W  dyskusji  głos  zabrali:  Bogusław Dąbkowski,  Urszula  Paszkiewicz,  Maria  Przybysz –
Piwko,  Tadeusz  Sienkiewicz,  Tadeusz  Skłodowski,  Agata  Świstowska,  Burmistrz  Janusz
Werczyński.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  udzieliła  dodatkowych
wyjaśnień w sprawie zgłoszonych wątpliwości i pytań.

Radna Urszula Paszkiewicz złożyła wniosek, aby z przedstawionej przez Komisję Rewizyjną
propozycji wniosków pokontrolnych wykreślić punkt drugi.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz – Piwko złożyła  wniosek o zakończenie  dyskusji  w tym
punkcie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski zarządził głosowanie wniosku o zakończenie
dyskusji w tym punkcie porządku obrad.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 14 
przeciw – 1
wstrzymujących się – 0

Wniosek został przyjęty.
Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  zarządził  głosowanie  wniosku,  aby  z
przedstawionej  przez  Komisję  Rewizyjną  propozycji  wniosków pokontrolnych wykreślić
punkt  drugi  w  brzmieniu:  „Z  uwagi  na  to,  że  nauczycieli   obowiązuje  40.  godzinny
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tygodniowy wymiar pracy (w tym od 18 do 30 godzin zajęć dydaktycznych, w zależności od
zajmowanego stanowiska), część zastępstw mogłaby być realizowana przez nauczycieli bez
dodatkowego  wynagradzania,  co  zresztą  jest  już  praktykowane  w  niektórych  mareckich
szkołach. Uwaga ta dotyczy zwłaszcza tych zastępstw, które nie są realizowane zgodnie z
programem nauczania.  Rozwiązanie  takie pozwoliłoby na częściowe ograniczenie kosztów
zastępstw.”

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 7 
przeciw – 7
wstrzymujących się – 1

Wniosek został odrzucony.

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli liczby i kosztów zastępstw
na lekcjach w okresie od 1 stycznia 2002 roku do 28 lutego 2003 roku.

Głosowanie
za przyjęciem sprawozdania – 12 
przeciw – 2
wstrzymujących się – 1

Rada Miasta Marki przyjęła w całości Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej
kontroli.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok:
a)      prezentacja projektu budżetu,  

Projekt  budżetu Miasta  Marki na 2005 rok wraz z  częścią  opisową i  informacją o stanie
mienia komunalnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt budżetu  miasta na 2005 roku zawarty w
Druku 192, który uwzględnia przyjęte przez Burmistrza Miasta poprawki zgłoszone w opinii
Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  oraz  zmniejszenie  dochodów  o  środki,  które  były
zaplanowane w dochodach w związku ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie programu
inwestycyjnego  „Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w południowej części miasta Marki”
w  ramach  Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego Rozwoju  Regionalnego,  a  które  nie
zostały przyznane.
Druk nr 192 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

b)      przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  odczytał  Uchwałę  Nr  388/W/04  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 grudnia 2004 roku w
sprawie  opinii  o  przedłożonych  przez  Burmistrza  Miasta  Marki  dokumentach:  projekcie
uchwały budżetowej  Miasta Marki na 2005 rok wraz z objaśnieniami, informacji o stanie
mienia komunalnego. 
Uchwała Nr 388/W/04  RIO stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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c)      przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej,  

Opinię Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu Miasta Marki na 2005 rok
przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz Sienkiewicz.
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

d) przedstawienie stanowiska Burmistrza  ,

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  swoje  stanowisko  na  temat  opinii  Komisji
Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu na 2005 rok.  
Pismo Burmistrza stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

e)      dyskusja.  

Wiceprzewodniczący Rady Paweł  Chojnowski  poinformował,  że  dnia 8  lutego 2005 roku
wpłynął jeszcze jeden pisemny wniosek o dokonanie zmiany w projekcie budżetu miasta na
2005 rok przygotowany przez radnego Grzegorza Młodzianowskiego. W związku z tym, że
wniosek  wpłynął  już  po  terminie  Wiceprzewodniczący  Rady  powiedział,  że  będzie  go
traktował jako głos w dyskusji.
Radny  Grzegorz  Młodzianowski  odczytał  wniosek,  który  stanowi  załącznik  nr  12  do
protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski otworzył dyskusję.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przypomniał,  że  w Uchwale Nr XX/142/2004 Rady Miasta
Marki z dnia 27 października 2004 roku w sprawie procedury uchwalania budżetu Miasta
Marki oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi
§ 5 ust. 2 zwiera zapis: „radni i burmistrz mogą zgłaszać poprawki do projektu budżetu na
piśmie  najpóźniej na 3 dni przed terminem sesji rady, w porządku obrad której przewidziane
jest  rozpatrzenie  projektu  uchwały  budżetowej”.  W  związku  z  tym,  wniosek  radnego
Grzegorza  Młodzianowskiego  nie  może  być poddany pod  głosowanie  (kopia  uchwały nr
XX/142/2004 stanowi załącznik nr 13 do protokołu).

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  odczytał  opinię  Komisji  Zdrowia,  Opieki
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska o projekcie budżetu miasta
na 2005 rok – opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  o projekcie budżetu na 2005 rok stanowi załącznik
nr 15 do protokołu.

Opinia  Komisji  Rewizyjnej o  projekcie budżetu  na 2005 rok stanowi załącznik  nr 16 do
protokołu.

W  dyskusji  głos  zabrali:  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  Paweł  Chojnowski,  Bogusław
Dąbkowski,  Tadeusz  Lużyński,  Tadeusz  Sienkiewicz,  Tadeusz  Skłodowski,  Agata
Świstowska,  Robert Tankiewicz,  Burmistrz  Janusz Werczyński, Radca Prawny Małgorzata
Żelaźnicka.

Radny Robert Tankiewicz złożył wniosek o zakończenie dyskusji.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski poddał pod głosowanie złożony wniosek.
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Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 10 
przeciw – 4
wstrzymujących się – 1

Wniosek został przyjęty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  zarządził  głosowanie  wniosku  Komisji
Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska zawartego
w opinii o projekcie budżetu miasta na 2005 rok: aby w dziale 801 rozdziale 80195 § 4300 –
zakup  usług  pozostałych  –  zmienić  przeznaczenie  kwoty  42.000,-  zł  tj.  środków
przeznaczonych  na  zakup  usług  medycznych  w  szkołach  na  inny  cel  –  Komisja  nie
sprecyzowała  przeznaczenia  w/w  kwoty,  zastrzegając  jednocześnie  wykorzystanie  jej  na
potrzeby szkół.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 4 
przeciw – 10
wstrzymujących się – 1

Wniosek został odrzucony.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł  Chojnowski  zarządził  głosowanie  poprawki  zgłoszonej
przez  Burmistrza  polegającej  na  zwiększeniu  wielkości  emisji  obligacji  komunalnych
będących źródłem pokrycia deficytu budżetowego w 2005 roku do 1.040.000,- zł tj. o 600,- zł.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 11 
przeciw – 3
wstrzymujących się – 1

Wniosek został przyjęty.

Radna Agata Świstowska złożyła wniosek, aby wnioski do projektu budżetu miasta na 2005
rok sformułowane przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą były głosowane w ten sposób, że
każdy  wniosek zostanie poddany pod głosowanie oddzielnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski zarządził głosowanie wniosku.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 5 
przeciw – 7
wstrzymujących się – 2
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Wniosek został odrzucony.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski zarządził  głosowanie zestawu poprawek  do
projektu budżetu miasta  Marki na 2005 rok sformułowanych  przez  Komisję  Budżetowo –
Gospodarczą.
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Głosowanie
za przyjęciem poprawek – 9 
przeciw – 5
wstrzymujących się – 1

Poprawki Komisji Budżetowo – Gospodarczej zostały przyjęte.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł  Chojnowski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały w
sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok z uwzględnionymi poprawkami (Druk nr 192).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 8 
przeciw – 7
wstrzymujących się – 0

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXV/185/2005  i  stanowi  załącznik  nr  17  do
protokołu.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji
dla niepublicznych szkół i przedszkoli (Druk nr 188).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr  18 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił poszczególne paragrafy projektu uchwały.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu złożyła wniosek o wprowadzenie poprawki  w § 1 ust. 2,
aby  zdanie  drugie  otrzymało  brzmienie:  „Dotacja  na  dziecko  3  letnie  jest  udzielana  z
początkiem miesiąca następującego po miesiącu, w którym dziecko ukończyło 3 lata”. 
W pozostałej części projekt uchwały Komisja  zaopiniowała pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski  zarządził  głosowanie poprawki   zgłoszonej
przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu.

Głosowanie
za przyjęciem poprawki – 13 
przeciw – 1
wstrzymujących się – 1

Poprawka została przyjęta. 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł  Chojnowski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały w
sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i przedszkoli (Druk nr
188) z uwzględnioną poprawką.

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 1
wstrzymujących się – 0
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Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXV/186/2005  i  stanowi  załącznik  nr  19  do
protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Chojnowski przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącej
Rady Marii Przybysz – Piwko.
 
Pkt  9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania oraz zasad zwrotu wydatków
za świadczenia z pomocy społecznej realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w
Markach będących w zakresie zadań własnych gminy (Druk nr 187).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  przedstawił  problematykę  zapisaną  w
rozpatrywanym projekcie uchwały. 

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 187.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze,
szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  od  opłat  i  trybu  ich
pobierania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia z  pomocy społecznej  realizowane
przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Markach będących w zakresie zadań własnych gminy
(Druk nr 187).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXV/187/2005 i stanowi załącznik nr 21
do protokołu.

Pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Pkt 11. Sprawy różne.

1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Prezesa Zarządu „Fomar
Roulunds” S.A., w której informuje, że aktualnie spółka zatrudnia 117 mieszkańców Marek -
pismo stanowi załącznik nr 22 do protokołu.
2.Radny Bogusław Dąbkowski zapytał, czy gmina może kupić przeznaczony do sprzedaży
budynek biurowy „Fomar Roulunds” i zaadaptować go np. na mieszkania komunalne.

Burmistrz  Janusz  Werczyński poinformował,  że  gmina interesowała się  już  tym tematem,
jednak  inspektorzy  nadzoru  budowlanego  negatywnie  ocenili  możliwość  adaptacji  tego
budynku na cele mieszkaniowe.
 
3.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała:

- pismo mieszkańca Marek dotyczące  zasiłku od urodzenia dziecka wypłacanego przez
gminę tzw. „becikowego” – kopia pisma stanowi załącznik nr 23 do protokołu;
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- podziękowanie  wystosowane  przez  Starostę  Powiatu  Wołomińskiego  i  Dyrektora
SZPZOZ  w  Wołominie  za  finansowe  wsparcie  na  zakup  nowoczesnego  aparatu
ultrasonograficznego  oraz  specjalistycznego  sprzętu  medycznego  do  Oddziału
Intensywnej Terapii – podziękowanie stanowi załącznik nr 24 do protokołu; 

- podziękowanie dla Rady Miasta Marki za patronat i opiekę nad Polskim Związkiem
Wędkarskim Koło Miejskie nr 14 w Markach – Dyplom stanowi załącznik nr 25 do
protokołu.

Pkt 12. Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1800  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXV sesję Rady
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg
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